شروط وأحكام عروض بطاقات بنك دبي الإسلامي Ramadan Cards offers T&C's



#ReadyForTheNew

Caesars Palace Dubai:

50% off Iftar buffet at Bacchanal

- Iftar buffet is originally priced at AED 250 per person and 50% discount offer can be availed on this price while paying with DIB Credit Card only.
- The offer is applicable for up to 10 guests including the credit card holder and maximum of 1 credit card can be used per table
- Prior reservation is required via email: <u>dine@caesarsdubai.ae</u> or call +971 4 556 6466 and Credit Card holders must mention this offer at the time of booking. Reservation is subject to availability
- · Valid for dine-in only.
- Offer is applicable on Halal foods and services only. Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events
- Offer is valid for the full month of Ramadan
- DIB and Partner Terms & Conditions apply.

Raffles Dubai:

20% off Iftar buffet at Azur and Suhoor at Raffles Garden

- Iftar buffet is originally priced at AED 235 per person and 20% discount offer can be availed on this price while paying with DIB Credit Card only.
- Prior reservation is required at 04-3248888
 <u>dining.dubai@raffles.com</u> and DIB Credit Card holders must
 mention this offer at the time of booking. Reservation is
 subject to availability
- The offer is applicable to 8 guests including the credit card holder and maximum 1 credit card can be used per table
- Valid for dine-in only.
- Offer is applicable on Halal foods and services only. Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events
- Offer is valid for the full month of Ramadan
- Partner Terms & Conditions apply

فندق سيزرس بالاس دبي:

خصم 50% على بوفيه الإفطار في باشانال

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 250 درهما إماراتيا للشخص الواحد ويمكن الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 50% عند الدفع ببطاقة بنك دبى الإسلامى الأئتمانية فقط.
- يسري العرض على 10 ضيوف كحد أقصى بما في ذلك صاحب البطاقة الائتمانية ويمكن استخدام بطاقة الائتمان مرة واحدة كحد أقصى لكل مائدة.
 - لابد من إجراء حجز مسبق عبر البريد الإلكتروني: dine@caesarsdubai.ae أو الاتصال على الرقم (971 4 556 6466+)، وللاستفادة من هذا العرض يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبي الإسلامى عند طلب الحجز. يخضع الحجز للتوافر.
- العرض ساري لتناول الطعام في المطعم (المطاعم) المختارة فقط
 - يسرى العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات،
 - يسرى العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.
 - تطبق شروط وأحكام بنك دبى الإسلامى وشركائه.

رافلز دبي: خصم 20% على بوفيه الإفطار في «أزور» والسحور في «رافلز جاردن»

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 235 درهما إماراتيا للشخص الواحد ويمكن الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 20% عند الدفع ببطاقة بنك دبى الإسلامي الأئتمانية فقط.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (3248888-04) أو عبر البريد الإلكتروني dining.dubai@raffles.com وللاستفادة من هذا العرض يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبي الإسلامي عند طلب الحجز. يخضع الحجز للتواف.
 - يسري العرض على 8 ضيوف بما في ذلك صاحب البطاقة الأئتمانية ويمكن استخدام بطاقة الائتمان مرة واحدة كحد أقصى لكل مائدة.
- العرض ساري لتناول الطعام في المطعم (المطاعم) المختارة فقط
 - يسري العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات.
 - بسرى العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.
 - تطبق شروط وأحكام بنك دبى الإسلامى وشركائه

Park Hyatt Dubai:

20% off Iftar and Suhoor at the Palm Garden

- Iftar buffet is priced at AED 325 per person and 20% discount offer can be availed on this price while paying with DIB Credit Card only.
- Offer is applicable to maximum of 4 guests including the Credit Card holder and only 1 Credit Card can be used per table
- Offer is applicable on Halal foods and services only. Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events
- Offer is valid for the full month of Ramadan
- Prior reservation is required at 04 602 1814/ restaurantreservations@hyatt.com

The discount offer is subject to availability of table and Dubai Islamic Bank discount offer need to be quoted during the booking to avail the offer

DIB & Partner Terms & Conditions apply

Palazzo Versace Dubai:

10% off Iftar and Suhoor at Enigma and Hikayat Ramadan Garden

HIKAYAT RAMADAN GARDEN (Iftar and Suhoor)

Iftar (buffet):

- AED 250 per person, inclusive of house water and selection of Ramadan juices.
- Dine with AED 125 per child for Children between 5 to 11 years old and dine FREE of charge for infants up to 4 years old.

Suhoor:

- À la carte menu with a minimum spend of AED 200 per person on food and beverages,.
- Sofa seating is available with a minimum spend of AED 2,000, e-- (maximum 8 people per sofa).
- Age limit for Suhoor: 18 years and above.

ENIGMA (Iftar only set-menu)

Price: AED 250 per person (including Ramadan juices and house still water)

- The offer is applicable to 12 guests for including the cardholder for lftar and maximum 1 card can be used per table. However, for sofa seating option the maximum number of guests per sofa will be 8.
- Prior reservation is required, and DIB Credit Card holders must mention this offer at the time of booking. Reservation is subject to availability.
- Valid for dine-in only.
- Offer is applicable on Halal foods and services only. -
- Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events.
- Offer is valid for the full month of Ramadan.

DIB & Partner Terms & Condition apply

بارك حياة دبي: خصم 20% على وجبات الإفطار والسحور في ىالم حاردن

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 325 درهما إماراتيا للشخص الواحد ويمكن الاستفادة من عرض الخصم بنسبة ٢٠٪ عند الدفع ببطاقة بنك دبى الإسلامى الائتمانية فقط.
- يسري العرض على 4 ضيوف كحد أقصى بما في ذلك صاحب البطاقة الائتمانية ويمكن استخدام بطاقة الائتمان مرة واحدة كحد أقصى لكل مائدة.
- يسري العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط. لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات.
 - يسرى العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.
 - لا بد من إجراء الحجز المسبق على الرقم (1814 004 602) أو عبر البريد الإلكتروني restaurantreservations@hyatt.com

الحجز رهنأ بالتوافر، وللاستفادة من هذا العرض يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبي الإسلامي عند طلب الحجز.

تطبق شروط وأحكام بنك دبى الإسلامى وشركائه.

بالاتزو فيرساتشي دبي - خصم 10% على وجبات الإفطار والسحور في «إنجما» & «حديقة

. حكايات رمضان» حديقة حكايات رمضان (الإفطار والسحور)

الإفطار (بوفيه):

- سعر بوفيه الإفطار 250 درهما إماراتيا للشخص الواحد، بما في ذلك مياه محلية وتوليفة مختارة من العصائر الرمضانية.
- سعر البوفيه للطفل الواحد (من 5 11 عاماً) هو 125 درهما إماراتيا ويقدم الطعام مجانا للأطفال الرضع حتى سن الرابعة (4).

لسحور:

- تناول السحور من قائمة الطعام بحد أدنى 200 درهم للشخص الواحد من المأكولات والمشروبات،
- مقاعد الأريكة متوفرة أيضاً (بحد أقصى 8 أشخاص لكل أريكة)
 على ألا تقل قيمة الإنفاق عن 2000 درهما إماراتيا،
 - يجب ألا يقل سن الضيف عن (18) لمائدة السحور.

«إنجما» (الإفطار من قائمة طعام مخصصة فقط)

السعر للشخص الواحد 250 درهما إماراتيا (بما في ذلك العصائر الرمضانية والمياه).

- يسري العرض على 12 ضيفاً بما في ذلك صاحب البطاقة الائتمانية ويمكن استخدام بطاقة الائتمان مرة واحدة كحد أقصى لكل مائدة. لكن إن رغبت الجلوس على الأريكة, سيكون الحد الأقصى لعدد الضيوف لكل أريكة هو (8) ضيوف فقط.
 - لا بد من إجراء الحجز المسبق، ويجب على صاحب البطاقة الائتمانية فكر اسم هذا العرض من بنك دبي الإسلامي عند طلب الحجز. يخضع الحجز للتوافر.
- العرض ساري لتناول الطعام في المطعم (المطاعم) المختارة فقط
 - يسرى العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات.
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.
 تطبق شروط وأحكام بنك دبى الإسلامى وشركائه.

Dubai Creek Resort: Special Price of AED 150 (original price AED 175) for Iftar buffet at QD's

- Iftar buffet is originally priced at AED 175 per person and the special price AED 150 can be availed while paying with DIB Credit Card only
- Prior reservation is required on 04 295 6000 to avail of the discount and is subject to availability and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer
- Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events Offer is applicable to maximum of 6 guests including the Credit Card holder and maximum of 1 Credit Card can be used per table
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Offer is valid for the full month of Ramadan

DIB & Partner Terms & Conditions apply

Rixos Marina Abu Dhabi: 15% off on Iftar buffet and Suhoor set menu at the Ramadan Tent

- Iftar buffet is originally priced at AED 299 per person and Suhoor is originally priced at AED 199 and 15% discount offer can be availed on this price while paying with DIB Credit Card only.
- The discount is not valid on public holidays or any other special dates defined by the hotel.
- Prior reservation is required at +971 2 498 0000 and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer. Reservation is subject to availability
- · Valid for dine-in only
- - Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events
- Offer is valid for the full month of Ramadan

Partner Terms & Conditions apply

Address Boulevard: 10% off Iftar and Suhoor at The Restaurant

- Iftar buffet is originally priced at AED 245 per person and 10% discount offer is applicable on the total bill on payment through DIB Credit Card only
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Offer valid for seven days a week during Ramadan period
- Prior booking is required at +971 4 561 8152 or email <u>dineatboulevard@addresshotels.com</u> and quote DIB offer during the booking to avail the offer
- · Maximum of 9 diners per booking
- Discount is applicable on the total bill
- Offer cannot be used in conjunction with any other offer/ promotion
- No cash redemption of the offer is feasible
- Offer is subject to availability and can change without notice.

منتجع خور دبي: بوفيه الإفطار في «QD's» بسعر خاص 150 درهما (السعر الأصلى 175 درهما).

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار هو 175 درهما إماراتيا للشخص الواحد ويمكن الاستفادة من العرض الخاص (150 درهما إماراتيا) عند الدفع ببطاقة بنك دبى الإسلامى الأئتمانية فقط.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (2956000 40)، ويجب على صاحب البطاقة الاثتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبى الإسلامى عند طلب الحجز (يخضع الحجز للتوافر).
- لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات.
- يسري العرض على 6 ضيوف كحد أقصى بما في ذلك صاحب البطاقة الائتمانية ويمكن استخدام بطاقة الائتمان مرة واحدة كحد أقصى لكل مائدة.
 - يسرى العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.

تطبق شروط وأحكام بنك دبي الإسلامي وشركائه

ريكسوس مارينا أبو ظبي: خصم 15% على بوفيه الإفطار وقائمة السحور فى الخيمة الرمضانية

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 299 درهما إماراتيا للشخص الواحد والسحور 199 درهما إماراتيا لكن يمكنك الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 15% عند الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامى الائتمانية فقط.
 - لا يسري هذا العرض في أيام العطل الرسمية أو أي تواريخ خاصة أخرى يحددها الفندق.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (0000 498 2 971+)
 ويجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من
 بنك دبي الإسلامي عند طلب الحجز (يخضع الحجز للتوافر).
- العرض ساري لتناول الطعام في المطعم (المطاعم) المختارة فقط
 - يسرى العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط
 تطبق شروط وأحكام بنك دبى الإسلامى وشركائه

العنوان بوليفارد دبي: خصم 10% على الإفطار والسحور في المطعم

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 245 درهما إماراتيا للشخص الواحد، ويمكن الاستفادة من عرض الخصم بنسبة ١١٪ على إجمالي الفاتورة عند الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط.
 - يسري العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
 - يسرى العرض طوال أيام شهر رمضان المبارك
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (971 4 5618152) أو عبر البريد الإلكتروني: dineatboulevard@addresshotels.com، وللاستفادة من هذا العرض، يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبي الإسلامي عند طلب الحجز.
 - الحد الأقصى 9 ضيوف لكل طلب بالحجز.
 - يسري الخصم على إجمالي الفاتورة
 - لا يمكن استخدام العرض مع أي عرض / عرض ترويجي آخر.
 - لا يجوز طلب أى استرداد نقدى للعرض.
 - يخضع العرض للتوافر ويمكن تغييره دون إشعار.

ADDRESS DUBAI MARINA:

10% off Iftar at The Constellation Ballroom

- Iftar buffet is originally priced at AED 210 per person and 10% discount offer is applicable on the total bill on payment through DIB Credit Card only
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Prior booking is required at at +971 4 436 7777 or email <u>meet.admmh@addresshotels.com</u> and quote DIB offer during the booking to avail the offer
- Offer valid for seven days a week during Ramadan period
- Maximum of 9 diners per booking
- Offer cannot be used in conjunction with any other offer/ promotion
- No cash redemption of the offer is feasible
- Offer is subject to availability and can change without notice.

Aamara, Voco Dubai: 20% off Iftar set menu

- Iftar set menu (sharing style) is originally priced at AED 200++ per person and 20% discount offer can be availed on this price while paying with DIB Credit Card only.
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Prior reservation is required at +971 52 573 5723/ <u>aamara@passionfandb.com</u> and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer
- · Reservation is subject to availability
- · Valid for dine-in only
- Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events.
- · Offer is valid for the full month of Ramadan

DIB & Partner Terms & Conditions apply

Rixos The Palm Hotel & Suites:

15 % off Iftar & Suhoor at A la Turca

- Iftar buffet is originally priced starting from AED 275 per person and 15% discount offer can be availed on this price while paving with DIB Credit Card only.
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Prior reservation is required at 04 457 54 54 / <u>dine.dubai@rixos.com</u> and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer
- Reservation is subject to availability
- · Valid for dine-in only
- Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events
- The discount is not valid on public holidays or any other special dates defined by the hotel.
- · Offer is valid for the month of Ramadan

DIB & Partner Terms & Conditions apply.

العنوان دبي مارينا: خصم 10% على الإفطار في «قاعة كونستىلىشن»

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 210 درهما إماراتيا للشخص الواحد ويمكن الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 10% على إجمالي الفاتورة عند الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط.
 - يسري العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (7777 436 4 971+)
 أو عبر البريد الإلكتروني: meet.admmh@addresshotels.com,
 وللاستفادة من هذا العرض، يجب على صاحب البطاقة الائتمانية
 ذكر اسم هذا العرض من بنك دبى الإسلامى عند طلب الحجز.
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك.
 - الحد الأقصى 9 ضيوف لكل طلب بالحجز.
 - لا يمكن استخدام العرض مع أي عرض / عرض ترويجي آخر.
 - لا يجوز طلب أي استرداد نقدي للعرض.
 - يخضع العرض للتوافر ويمكن تغييره دون إشعار.

آمارا ، فوكو دبى: خصم 20% على قائمة الإفطار المخصصة

- السعر الأصلي لقائمة الإفطار المخصصة (قائمة طعام للمشاركة) 200 درهم للشخص الواحد لكن يمكنك الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 20% عند الدفع ببطاقة بنك دبى الإسلامى الائتمانية فقط.
 - يسرى العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
 - لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (5723 573 572 571 971 أو
 عبر البريد الإلكتروني: aamara@passionfandb.com، وللاستفادة من هذا العرض، يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبى الإسلامى عند طلب الحجز.
 - يخضع الحجز للتوافر
- العرض ساري لتناول الطعام في المطعم (المطاعم) المختارة فقط
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات،
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.
 تطبق شروط وأحكام بنك دبى الإسلامى وشركائه

فندق وأجنحة ريكسوس النخلة: خصم 15% على الإفطار والسحور فى فندق لا توركا

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 275 درهما إماراتيا للشخص الواحد لكن يمكنك الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 15% عند الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط.
 - يسري العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (4575454 00) أو عبر البريد الإلكتروني: dine.dubai@rixos.com، وللاستفادة من هذا العرض، يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبى الإسلامى عند طلب الحجز.
 - يخضع الحجز للتوافر.
- العرض ساري لتناول الطعام في المطعم (المطاعم) المختارة فقط
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات.
 - لا يسري الخصم خلال أيام العطل الرسمية أو أي تواريخ خاصة أخرى يحددها الفندق.
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.
 تطبق شروط وأحكام بنك دبى الإسلامى وشركائه.

ADDRESS DUBALMALL:

10% off Iftar and Suhoor Cabana Restaurant

- Iftar is priced at AED 245 per person and 10% discount offer is applicable on the total bill on payment through DIB Credit Card only
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Prior booking is required at 971 4 438 8666 or email <u>dineatdubaimall@addresshotels.com</u> and quote DIB offer during the booking to avail the offer
- Offer valid for seven days a week during Ramadan period
- Maximum of 9 diners per booking
- Discount is applicable on the total bill
- Offer cannot be used in conjunction with any other offer/ promotion
- No cash redemption of the offer is feasible
 Offer is subject to availability and can change without notice

Rixos Premium Dubai JBR: 15 % off Iftar & Suhoor at Turquoise

- Iftar buffet is originally priced at AED 260 per person and 15% discount offer can be availed on this price while paying with DIB Credit Card only.
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Prior reservation is required at 04 520 0000/ <u>dine-in.premiumdubai@rixos.com</u> and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer. Reservation is subject to availability
- Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events
- The discount is not valid on public holidays or any other special dates defined by the hotel.
- Offer is valid for the month of Ramadan DIB & Partner Terms & Conditions apply

Sofitel Dubai Jumeirah Beach:

25% off iftar buffet at A.O.C International Buffet

- Iftar buffet is originally priced at AED 195 per person and 25% discount offer can be availed on this price while paying with DIB Credit Card only
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Prior reservation is required at +971 4 448 4733 or email us at <u>dining.JBRdubai@sofitel.com</u> and Dubai Islamic Bank offer to be quoted during the booking to avail the offer. Reservation is subject to availability
- · Valid for dine-in only
- · Offer is not valid on leased out outlets
- Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer//banqueting events.
- Offer is valid for the full month of Ramadan

DIB & Partner Terms & Conditions apply

العنوان دبی مول:

خصم 10% على الإفطار والسحور في مطعم كابانا

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 245 درهما إماراتيا للشخص الواحد لكن يمكنك الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 10% عند الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط.
 - يسرى العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (4388666 + 971 | 971 | 971 من إجراء حجز مسبق على الرقم (dineatdubaimall@addresshotels.com, وللاستفادة من هذا العرض، يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبى الإسلامى عند طلب الحجز.
 - يسرى العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك
 - الحد الأقصى 9 ضيوف لكل طلب بالحجز.
 - يسرى الخصم على إجمالى الفاتورة
 - لا يمكن استخدام العرض مع أي عرض / عرض ترويجي آخر
 - لا يجوز طلب أي استرداد نقدي للعرض.

يخضع العرض للتوافر ويمكن تغييره دون إشعار

ريكسوس بريميوم دبي جميرا بيتش ريزيدنس: خصم 15% على الإفطار والسحور في مطعم «تركواز»

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 260 درهما إماراتيا للشخص الواحد لكن يمكنك الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 15% عند الدفع ببطاقة بنك دبى الإسلامى الائتمانية فقط.
 - يسرى العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (5200000 4 971 +971 +971)،
 أو عبر البريد الإلكتروني: dine-in.premiumdubai@rixos.com،
 وللاستفادة من هذا العرض، يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبي الإسلامي عند طلب الحجز.
 يخضع الحجز للتوافر.
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات
 - لا يسري الخصم في أيام العطل الرسمية أو أي تواريخ خاصة أخرى يحددها الفندق.
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.
 تطبق شروط وأحكام بنك دبي الإسلامي وشركائه

سوفيتيل دبي جميرا بيتش: خصم 25% على بوفيه الإفطار في البوفيه الدولي A.O.C

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 195 درهما إماراتيا للشخص الواحد لكن يمكنك الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 25% عند الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط.
 - يسري العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (4484733 + 971+)
 أو عبر البريد الإلكتروني: dining.JBRdubai@sofitel.com,
 وللاستفادة من هذا العرض، يجب على صاحب البطاقة
 الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبي الإسلامي عند طلب الحجز. يخضع الحجز للتوافر.
- العرض ساري لتناول الطعام في المطعم (المطاعم) المختارة فقط
 - لا يسرى العرض على المنافذ المؤجرة
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر / الحفلات.
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك فقط.
 تطبق شروط وأحكام بنك دبى الإسلامى وشركائه

VIDA DOWNTOWN: 10% off Iftar at 3 in 1 restaurant

- Iftar starting price is AED 185 per person and 10% discount offer is applicable on the total bill on payment through DIB Credit Card only
- Offer is applicable on Halal foods and services only.
- Offer valid for seven days a week during Ramadan period
- · Prior booking is required
- Maximum of 9 diners per booking
- Discount is applicable on the total bill
- Offer cannot be used in conjunction with any other offer/ promotion
- · No cash redemption of the offer is feasible
- Offer is subject to availability and can change without notice.
- Prior booking is required at +9714 428 6888 or email <u>hithere.downtown@vidahotels.com</u> and quote DIB offer during the booking to avail the offer

فيدا داون تاون: خصم 10٪ على الإفطار في مطعم (3 في 1)

- السعر الأصلي لبوفيه الإفطار 185 درهما إماراتيا للشخص الواحد لكن يمكنك الاستفادة من عرض الخصم بنسبة 10% عند الدفع ببطاقة بنك دبى الإسلامى الائتمانية فقط.
 - يسرى العرض على الأطعمة والخدمات الحلال فقط.
 - يسري العرض خلال أيام شهر رمضان المبارك
 - لابد من إجراء حجز مسبق
 - الحد الأقصى 9 ضيوف لكل طلب بالحجز
 - يسرى الخصم على إجمالى الفاتورة
 - ... • لا يسرى العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر
 - لا يجوز طلب أي استرداد نقدي للعرض.
 - يخضع العرض للتوافر ويمكن تغييره دون إشعار.
- لابد من إجراء حجز مسبق على الرقم (6888 424 471+) أو عبر البريد الإلكتروني:

hithere.downtown@vidahotels.com، وللاستفادة من هذا العرض، يجب على صاحب البطاقة الائتمانية ذكر اسم هذا العرض من بنك دبى الإسلامى عند طلب الحجز.